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ZZÁÁPPII SSNNII CCAA    11    22001111//22001122  
ZZOO  ZZAASSAADDNNUUTTII AA  KK OOLL ÉÉGGII AA  DDEEKK AANNAA  

      2200..  0099..  22001111 
 

ČČaass  zzaassaaddnnuutt iiaa::   1133..  3300  hhoodd..  ––  1166..  1155  hhoodd..    
 
Prítomní:  prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík, prof. Dr. Ing. Jozef Peterka, prof. Ing. Peter Grgač, CSc., doc. Ing. 
Peter Schreiber, CSc., doc. RNDr. Mária Mišútová, PhD., doc. Ing. Helena Vidová, PhD., prof. Ing. Jozef 
Janovec, DrSc.,  Ing. Karol Velíšek, CSc, prof. Ing. Koloman Ulrich, PhD., doc. Ing. Miloš Čambál, CSc., prof. 
Ing. Karol Balog, PhD., doc. Ing. Pavol Tanuška, PhD., prof. Ing. Jozef Sablik, CSc., Ing. Pavol Závacký za Ing. 
Jaroslava Otčenáša, Ing. Jana Štefánková, PhDr. Kvetoslava Rešetová, PhD., Mgr. Elena Nemetzová, Ing. Peter 
Halada, Ing. Jaroslava Ďurišová, za ZR MTF STU: doc. Ing. Jozef Bílik, PhD., za ŠK AS MTF: Bc. Michal 
Ondruška. 
 
Program rokovania: 
1. Kontrola rozhodnutí 
2. Vyššie grémiá (dekan, prodekani) 
3. Rada riaditeľov 
4. Rada vedúcich odborov 
5. Rôzne 
 

Predložené materiály na rokovanie: 
1. Projektový zámer „Doktorandského týždňa“ na MTF (predkladá a vypracoval: doc. Ing. Peter 

Schreiber, CSc.) 
2. Prehľad zapísaných študentov na bakalársky stupeň štúdia (predkladá: doc. RNDr. Mária 

Mišútová, PhD., vypracovala: Mgr. Renáta Ivančíková) 
3. Informácia – odbor akademických činností (predkladá a vypracovala: Ing. Jana Štefánková) 
4. Informácie OPOM (predkladá a vypracovala: PhDr. Kvetoslava Rešetová, PhD.) 

 
Na úvod zasadnutia dekan fakulty prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík privítal všetkých prítomných členov 
Kolégia dekana v novom akademickom roku 2011/2012 a zahájil zasadnutie. 
  
1. KONTROLA PLNENIA ROZHODNUTÍ 
     
Rozhodnutie č. 35 KD 2010/2011 
KD MTF STU súhlasí s predloženým rozdelením finančných prostriedkov na ústavy i s termínmi 
vyplatenia mimoriadneho štipendia doktorandom v septembri a decembri 2011. 
Z:  prod. Mišútová        T: september, december 2011 
 

Rozhodnutie č. 36 KD 2010/2011                             splnené 
 
Rozhodnutie č. 38 KD 2010/2011 
KD MTF STU nariaďuje, aby CTTE v spolupráci s vedúcou OESČ vypracovali usmernenie pre 
vystavovanie objednávok a spôsoboch verejného obstarávania jednotlivých druhov tovarov na MTF 
STU. 
Z: v texte                    T: 15. 07. 2011 
 

Rozhodnutie č. 39 KD 2010/2011                 splnené 
 
Rozhodnutie č. 40 KD 2010/2011                                         splnené 
 
Rozhodnutie č. 41 KD 2010/2011                                         splnené 
 
2. VYŠSIE GRÉMIÁ 
 

Dekan fakulty prof. Morav čík informoval o: 
• slávnostnom otvorení akademického roka 2011/2012, ktoré sa uskutočnilo dňa 19. septembra 

2011 o 10. 00 hod. v Aule Dionýza Ilkoviča na Mýtnej 36  v Bratislave, 
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• zasadnutí Kolégia rektora, ktoré sa uskutočnilo po otvorení akademického roku, 
s nasledovným programom: 

1. Kontrola úloh 
2. Dlhodobý zámer STU 
3. Logo STU 
4. Návrh na zmenu štatútu STU 
5. Návrh na odpredaj nehnuteľností – Kálnica a Nové Zámky 
6. Rôzne 

• svojej účasti na zasadnutí Klubu dekanov vysokých škôl Slovenskej republiky dňa 20. 09. 
2011 v Nitre, ktorého sa zúčastnil aj minister školstva SR Ing. Eugen Jurzyca s informáciami 
ohľadne pripravovanej novely VŠ zákona a taktiež Ing. Alexandra Drgová generálna 
riaditeľka Agentúry Ministerstva školstva, vedy, výskumu a športu SR pre štrukturálne fondy 
EÚ. 
 

Prod. Mišútová : 
• informovala o problémoch pri zostavovaní  rozvrhu na zimný semester 2011/12, keďže sa 

nepodarilo pripraviť na výučbu aulu prof. Adamku v pavilóne „T“ tak ako bolo pôvodne 
plánované, 

• poďakovala riaditeľom ústavov za zaslanie podkladov k Správe o CŽV a pripomenula, že 
akreditovaný kurz musí končiť certifikátom vydaným STU,  

• informovala o počte študentov bakalárskeho štúdia, v 1. roku bolo zapísaných 1021 študentov, 
rovnako ako v septembri minulého akademického roku, celkový počet študentov bakalárskeho 
štúdia je 2157, 

• informovala o plánovanom termíne propagačnej akcie pre stredoškolákov „Deň otvorených 
dverí 2012“ na MTF STU, ktorý sa uskutoční dňa 25. januára 2012, 

• predložila na diskusiu otázku účasti  študentov na prednáškach tak, ako vyplynula z rokovania 
porady prodekanov pre vzdelávanie s prorektorom Horňákom a požiadala riaditeľov ústavov 
o zaslanie  vyjadrenia k uvedenému. 

 
Dekan fakulty prof. Morav čík: 

• reagoval, že povinné prednášky určite problém nízkej úspešnosti  na skúškach nevyriešia, skôr 
je potrebné hľadať spôsoby ako študentov na prednáške zaujať. 

 
Prod. Mišútová : 

• pripomenula, že prípadné povinné prednášky by priniesli problém kontroly účasti na 
prednáškach a taktiež problém udržiavania disciplíny. 

 
 

Rozhodnutie č.  1 KD 2011/2012 
KD MTF  STU ukladá osloviť usporiadateľov akcií, ktorí si prenajali veľkú aulu  č. m. Z – 084 
s cieľom prerokovať zmenu buď miestnosti alebo termínu v čase, keď nebude v aule prebiehať 
výučba. V aule ponechať iba osobitne dôležité akcie, ktoré nie možné presunúť. V tom prípade sú 
vyučujúci povinní doriešiť so študentmi formu náhrady. 
Z: Mgr. Nemetzová                  T: ihneď 
 

Rozhodnutie č.  2 KD 2011/2012 
KD MTF  STU nariaďuje, aby riaditelia ústavu zaslali prod. Mišútovej písomné stanovisko k otázke 
účasti študentov na prednáškach. 
Z: v texte                    T: 29. 09. 2011 
 

Prod. Schreiber informoval o: 
• pravidelnej porade študijných prodekanov  s prorektorom na rektoráte STU v Bratislave, 
• rozhodnutí vyplývajúcom z porady- o rozšírení  výstupného dokladu absolventov STU-

„Dodatok k diplomu“, o údaj, koľký v poradí z celkového množstva absolventov v danom 
študijnom programe sa študent umiestnil so študijnými výsledkami.. 

 

Prod. Peterka informoval o: 
• informoval o prebiehajúcich stavebných prácach v budove na ulici Jána Bottu, 
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• plánovaných rekonštrukčných prácach v rámci výzvy 5. 1. 4.(ťažké a ľahké laboratóriá), 
 

 

Prod. Grgač informoval o: 
• zbere údajov pre spracovanie štatistického výkazu „Ročný výkaz o výskumno-vývojovom 

potenciáli“ pre Ministerstvo školstva, vedy a výskumu SR, 
• príprave zasadnutia Evaluačnej komisie, ktoré sa uskutoční dňa 27. 09. 2011 a o príprave 

zasadnutia Vedeckej rady MTF STU, ktoré sa uskutoční dňa 11. 10. 2011, 
• príprave akreditačných spisov na habilitačné konania 
 

Prod. Vidová: 
• poďakovala sa všetkých zamestnancom, ktorí sa podieľali na organizovaní Letnej univerzity 

pre stredoškolákov, ktorá sa na MTF STU uskutočnila dňa 06. 09. 2011, 
• informovala o priebehu Športového dňa MTF STU, ktorý sa uskutočnil dňa 12. 09. 2011, 
• apelovala na väčšiu medializáciu Banky  kvality - ALUMNI MTF STU, 
• informovala o príprave akcií v súvislosti s pripravovanými oslavami  25. výročia založenia 

MTF STU, 
• upozornila na inováciu časopisu Spektrum, pre každú fakultu bude vyhradený priestor na 

publikáciu príspevkov a fotografií, 
• informovala o stretnutí dekanov strojníckych fakúlt SR a ČR, ktoré sa uskutočnilo v dňoch 13. 

a 14. 09. 2011 v Herľanoch a za MTF STU sa ňom zúčastnili dekan fakulty prof. Moravčík, 
prod. Peterka, prod. Schreiber, prod. Vidová a Mgr. Nemetzová - vedúca OESČ. 

 

Prof. Ulrich: 
• priblížil informácie o počte prihlásených účastníkov a stave pripravenosti  konferencie TEAM 

2011  a CO-MAT-TECH 2011. 
 

Prof. Janovec: 
• informoval o zasadnutí Rady riaditeľov MTF STU, ktoré sa uskutočnilo dňa 20. 09. 2011. 
 

 Prof. Balog: 
• informoval o študentoch, ktorí navštívili UBEI počas Medzinárodnej Letnej Školy. v rámci 

„European LLP Sectorial programe Erasmus" v dňoch 1.-12.9.2011. 
 

Ing. Štefánková: 
• informovala o pripravovanom zasadnutí Rady odborov v piatok 23.9.2011 s hlavným bodom 

programu - prediskutovaním príprav podujatí v rámci 25.výročia 
• predložila prehľad  „Informácia – odbor akademických činností“ , 
• požiadala riaditeľov ústavov o spoluprácu pri informovaní školiteľov a oponentov v PhD 

štúdiu s cieľom dodržiavania legislatívy 
• informovala o :  
      -  prebehnutých prijímacích konaniach a zápisoch  na všetky 3 stupne štúdia, 
      -  podieľaní sa na zorganizovaní  „Letnej univerzity pre stredoškolákov“, 

- výsledku zasadnutia komisie pre sociálne veci študentov ohľadom  ubytovania študentov na 
ŠD M. Uhra - všetci študenti, ktorí požiadali o ubytovanie ho aj dostali, zároveň má riaditeľ 
ŠD  nadviazať rokovanie  s UCM a Trnavskou univerzitou s cieľom ponúknutia voľných 
kapacít na ubytovanie, 
-  príprave podkladov na tlač propagačných materiálov na veľtrhy určené pre uchádzačov  
   o štúdium VAPAC-AKADÉMIA Bratislava a GAUDEAMUS Brno. 

         
Ing. Závacký: 

• upozornil na prebiehajúce zmeny a označovanie miestností a  výpočtovej techniky zakúpenej z 
Európskej výzvy 5.1.02. logom Európskej únie. 

 

Ing. Ďurišová: 
• upozornila riaditeľov ústavov na to, že ak doktorandi vykonávajú prácu, za ktorú dostanú 

finančnú odmenu, musia mať vyhotovenú dohodu o vykonaní práce  - to neplatí, ak odmena 
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bude vyplatená v zmysle smernice 3/2011 „Určujúca kritériá pre priznávanie motivačného 
štipendia študentom na MTF STU“, 

• informovala, že na zasadnutí VF /20. 09. 2011/ bola schválená Smernica o evidencii zmlúv a 
postupe pri povinnom zverejňovaní zmlúv, objednávok a faktúr. 

 

Doc. Bílik: 
• zasadnutí  UOO STU, ktorého sa zúčastnil aj prof. Peciar, prorektor STU, kde hlavnými 

bodmi rokovania bolo riešenie situácie spojenej s budovou FIIT, príprava novej kolektívnej 
zmluvy, rekonštrukcia stravovacích zariadení, protestné zhromaždenie učiteľov pred Úradom 
vlády SR. 

• pripravovanom zasadnutí ZR MTF STU, ktoré sa uskutoční dňa 27. 09. 2011. 
 
5. RÔZNE  

 

Mgr. Nemetzová: 
• upozornila na potrebu nastavenia svojho zástupcu v prípade schvaľovania objednávok a na 

potrebu vykryť všetky objednávky v programe Magion, 
• informovala o termíne schvaľovania objednávok v roku 2011 – objednávky sa budú 

schvaľovať do 15. 11. 2011. 
 

PhDr. Rešetová: 
• predložila materiál„Informácie  OPOM“,  kde informovala o aktivitách svojho odboru : 

- pripravená je ppt prezentácia o MTF STU, 
- spustený je portál „ Publikovanie na MTF STU“ a Banka kvality – ALUMNI MTF STU, 
- v spolupráci s OKIS je pripravované celofakultné úložisko fotodokumentácie na MTF STU. 
 

Ing. Halada: 
• informoval o kontrole z ministerstva a požiadal riaditeľov ústavov a vedúcich odborov 

o umožnenie vstupu do miestností, ktoré budú označované logom Európskej únie, 
• požiadal ich, aby pripravili zoznam požiadaviek na prístrojové a technické vybavenie 

miestností a priestorov fakulty pre použitie v pripravovanej výzve financovania zo 
štrukturálnych fondov. 

 

Prod. Schreiber: 
• predložil projektový zámer „Doktorandského týždňa“ na MTF a požiadal riaditeľov ústavov, 

aby daný zámer pripomienkovali. 
 

Rozhodnutie č.  3 KD 2011/2012: 
KD MTF STU nariaďuje všetkým riaditeľom ústavov písomne pripomienkovať predložený zámer 
„Doktorandského týždňa“ na MTF prod. Schreiberovi. 
Z: v texte                    T: 07. 10. 2011 
 

V záver zasadnutia KD sa dekan  fakulty  poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí a ukončil 
rokovanie. 
 
 

Zapísala: Ing. Ivona Remenárová   22. 09. 2011 
 
Overili:  Ing. Jaroslava Ďurišová    
 
  Ing. Jana Štefánková 
 
 

                                         prof. Dr. Ing. Oliver Moravčík  
     dekan MTF STU   

                         


